
 

 

  

              Enkel fråga till regionfullmäktige 2021-09-21 

 

I Norran kunde vi den 9 september läsa att ingen ambulans var tillgänglig vid en akut 

utryckning på grund av att ambulanspersonalen hade rast. Tidigare hade ambulanspersonal 

måltidsuppehåll men sedan augusti 2020 har man infört rast.  

Min fråga till hälso-och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson(S) är: 

Känner du dig trygg med denna förändring? 

 

Skellefteå 9 september 2021 

 

Birgitta Burström (L) 

 

 


